
 

 

 

Aanwezig:  Ans Wilbrink(notulist), Karel Riemersma,  Ivon van Wijngaarden, Marjon 

Huls(secretaris), Erik van de Voort (voorzitter), Jos de Vries, Hans Eimers, Audrey Story. 

Vaste genodigden: Ron Belonje (wijk coördinator), Max Ravoo ( boa), Timo de Groot (boa)  

Wijkbewoners: Hans Willems. 

 

1. Opening en vaststellen van de agenda.)                                                                                                                                                                                                                                                       

Erik van de Voort opent de vergadering  en heet iedereen welkom. 

        
2. Aanwezig/afwezig.                                                                                                                                                                                                                                               

Afmeldingen met kennisgeving: Padmini Kanhai, Ingrid de Vries (penningmeester), 

Marjon Huls( secretaires), Marieke Schouten (wijkwethouder).                                                                                  

Afwezig zonder kennisgeving:   geen 

                                                                               
3. Mededelingen.                                                                                                                                                                                         

Er zijn geen mededelingen.     
                                                                                                                                                                                   

4. Verslag vergadering WNW 28 maart 2024                                                                                                                         
a. vaststelling verslag 28 maart 2024                                                                                                                                           
Karel Riemersma merkte op: bij punt 4 stond ACN moet dit niet ACM zij? Het blijkt dat de 
notulist een tik fout gemaakt te hebben moet inderdaad ACM zijn( autoriteit consument en 
markt).                                                                                                                                                                                          
Ivon van Wijngaarden merkte op dat er bij haar naam in de notulen de n was vergeten , ook 
een typefout van de notulist.  Ze belooft er op te letten.                                                                                                                                                                                          
b. actie punten.                                                                                                                                                                                
Die genoteerd stonden in het verslag zijn uitgevoerd.  Dat ging over verandering van 
vergaderdatums en van vergaderdag.                                                                                                                                                                      
Verder is de Notulen goed gekeurd. 
 

5. Website:                                                                                                                                                                                                           
Karel Riemersma is naar een bijeenkomst geweest  over webbeheerders. Dat was op  maandag 
13 mei jl. Deze werd georganiseerd door wijkmanager Fransje van Beek van de wijk Galecop. 
Daar hoorde ik dat Galecop al een tijdje draait met  “ mijn buurtje.nl ”  en daar zijn ze redelijk 
enthousiast over. Veel wijken in Nieuwegein hebben de voormalige web omgeving 
“nieuwegeinswijken.nl “ van de fa. “Huisstijl” de rug toegekeerd omdat het beheer lastig is en 
er door de gemeente geen ondersteuning of trainingen was ingekocht om het CMS( het content 
Management Systeem) goed onder de knie te krijgen. Men week uit naar commerciële hosters 
met gelikte CMS-Sen, of sociale-media platformen zoals facebook of Instagram. De gemeente 
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ziet deze ontwikkeling ook en wil nu het contract met Huisstijl opzeggen. De indruk die ik k reeg 
was dat de meeste webbeheerders hierin wel mee willen gaan.                                                                                                                                                     
De voor en nadelen van mijnbuurtje.nl  t.o.v. nieuwegeinsewijken.nl:                                               
Voordelen:                                                                                                                                                      
mijnbuurtje.nl  is een mengvorm tussen een website een sociale mediaplatform.                                                      
Het kent ook zoiets als bewonersberichten(vergelijk: nextdoor) en een prikbord voor “te koop” 
en ”gezocht” ( vergelijk: marktplaats). Iedereen kan een account op naam aanmaken en daarna 
content uploaden. Omdat  de accounts op naam staan en ook een foto verplicht is , komt 
misbruik, scheldpartijen en kwalijke taal zelden voor. De beheerders-moderators- kunnen ten 
alle tijden kwalijke contenten verwijderen.  Nog een belangrijke voordeel is dat de website 
altijd “stroomt” en de actualiteit van informatie niet meer afhankelijk is van 1 persoon of een 
beperkte groep personen.     Nadeel:                                                                                                                                                                                              
Het is bijna niet mogelijk enige redactie uit te voeren op de vorm en op de “look en feel”  van 
de website. De opbouw van het informatiedeel is saai, teksten, foto’s en video’s dat kan wel 
allemaal maar mijnbuurtje.nl bepaald hoe het op het scherm komt. Nieuwegeinsewijken.nl  
geeft veel meer mogelijkheden ,vooral omdat nieuwegeinsewijken.nl je toegang geeft tot de 
webcode; de html van de website. Die webcode toegang is bij mijnbuurtje.nl zwaar verboden.  
Verder lijkt het dat we geen inspraak hebben over de menubalk en rubrieken welke daar op 
voorkomen, maar dat weet ik niet helemaal zeker.   Een ander belangrijk nadeel is dat in  
nieuwegeinsewijken.nl een stuk geschiedenis, historie   zit van ons platform. Bij een overgang 
naar een nieuwe webomgeving zal dat met de hand gekopieerd moeten worden. Maar goed, 
ook een moment om afscheid te nemen van oude troep.       De elementen welke gekopieerd 
moeten worden zijn:                                                                                                                                                                                                 
-  Wijkkranten vanaf het begin                                                                                                                                                     
- agenda’s en notulen van de vergaderingen, ongeveer v.a. 2015                                                                                              
- wijkthema’s, tenminste zover dat netjes en overzichtelijk in mijnbuurtje.nl kan worden 
ondergebracht.                                                                                                                                                                             
Alle wijkberichten die nu in een archief staan gaan verloren.                                                                                                                  
Het huidige contract met Huisstijl loopt door tot 17 mei 2025, dat is de tijd we hebben voor een 
eventuele overgang. Als wij het contract met Huisstijl over zouden nemen en we zijn de enige 
wijk nog die blijft draaien met nieuwegeinsewijken.nl dan bedragen de kosten:                                     
Hosting   € 19,95 /maand of       € 239,40/jaar                                                                                      
Onderhoud    € 70,-- /maand of € 840.--/jaar                                                                                                             
---------------------------------------------                                          

Totaal                                           € 1079,4 /jaar                                                                                                              
Wil je een idee krijgen over websites die werken met mijnbuurtje.nl?                                                     
Enkele links:                                                                                                                                  
https://nijmegen-oost.nl/ 

    https://samengorinchem.nl/                                                         

Onze eigen Nieuwegeinse wijk Galecop:                                                                                   
https://degalecop.nl/                                                                  

En de verkoopsite van mijnbuurtje.nl zelf:  https://mijnbuurtje.nl/ 

  Financiële overzicht (zie bijlage)                                                                                                                                   
Is niet behandeld want Ingrid de Vries was niet  aanwezig. 

 
6.  Inbreng punten wijkagent/boa.                                                                                                                                                     

De wijkagenten zijn er niet komen later. Wietse Hamming zou dan gelijk de nieuwe wijkagent 
meebrengen zo dat hij zich kan voorstellen. De wijkboa’s zijn er wel. En wilde graag als eerste 
hun zegje doen daar zij dan weg kunnen. Timo de groot is voor ons nieuw en daarom stelt hij 
zich even voor.                                                                                                                                                                                          

http://mijnbuurtje.nl/
https://nijmegen-oost.nl/
https://samengorinchem.nl/
https://degalecop.nl/
http://mijnbuurtje.nl/
https://mijnbuurtje.nl/


 

 

Max  Ravoo vertelt wat over zijn werk als jeugboa  maar gelukkig zijn er geen specifieke jeugd 
problematiek. Hij heeft wel contact met de jeugd.                                                                                                              
Ans Wilbrink heeft een vraag aan hun: Is het strafbaar als jij als bewoner wat weg haalt bij het 
aangeboden grof afval? Want dat had ze te horen gekregen van een bewoner uit de wijk die 
was er op aangesproken en heeft een waarschuwing gehad.  En het grove afval moet dat dan 
niet langs de doorgaande weg gebracht / gelegd worden want nu ligt het vaak bij het 
speelveldje op de Ossewagendrift en ook lag het een aantal weken op de parkeerplaats /naast 
maisonnette woning Koetsdrift. En we hebben kliko’s gekregen zodat de vuilniswagen niet 
meer de woonerven op hoeft te gaan om de vuilnis op te halen waarom geld dit dan niet  voor 
het grove afval? Mac Ravoo antwoord: je mag er eigenlijk niets weghalen want het blijkt dat 
vaak het aangeboden afval rommelig achterblijft en dat is dan niet prettig. Ook hun ergeren 
zich aan het dumpen en overlast van afval ze geven dit door en de gemeente heeft ook overleg 
met RMN gehad . Maar RMN kampt ook met personeel te kort dus ze kunnen niet altijd vlug 
komen.       
     

7. Punten van uit de gemeente.                                                                                                                                                               
Ron Belonje verteld wat er nog allemaal staat te gebeuren:                                                                                               
30 mei de groenwandeling gaat niet door te weinig aanmeldingen.                                                                        
4 juni Batau-Noord  18.30 uur vertrek Buurtplein Batau                                                                                              
12 juni opening  speeltuintjes in de gebouwendriften van 15.00 uur tot 17.00 uur                                                    
15 juni gebouwendriften schoon start op muntplein aan melden bij Ron Belonje.  

 
8. Dierenvoedselbank.                                                                                                                                                         

Er is een vraag of het een idee is om een dierenvoedselbank op te richten. Ron Belonje zoekt 
mensen die mee willen denken /helpen dan mogen ze zich bij hem opgeven. In Nederland zijn 
her en der al dierenvoedselbanken daar zou navraag gedaan kunnen worden hoe zij zijn 
gestart en zijn opgezet.                                                                                                                                           
Actie: Hans Eimers geeft zich op om mee  te denken.     

 
9. Stand van Zaken knip Batauweg.                                                                                                                                                    

In afwachting van de rechtszaak, conclusie de knip is uitgesteld. Het kan wel weken of 
maanden duren daar het OM het druk heeft. We worden op de hoogte gehouden. 

 
10. Rondvraag.                                                                                                                                                                          

Karel Riemersma wil graag weten wanner Wietse Hamming afscheid neemt.  Ron Belonje 
verteld dat Wietse Hamming zijn laatste werkdag heeft op 6 sept a.s. Het politiekorps en 
gemeente zullen wel wat doen Erik vraagt of wij ons er dan bij kunnen aansluiten bij dat 
afscheid. Ron Belonje houdt ons op de hoogte. Als we niet kunnen aansluiten dan zou het 
eventueel op 4 september ook kunnen want dan  hebben we nog een vergadering                                       
Hans Willems geeft de gemeente een compliment over het aangelegde parkje bij de bushaltes 
op city.  Het is mooi en goed aangelegd en honden mogen er niet uitgelaten worden vindt dat 
er in de wijken ook plekken moeten zijn waar  geen honden  mogen komen zodat de natuur 
zijn gang kan gaan.                                                                                                                                                                   
Actie :Nemen we mee naar de volgende vergadering.                                                                                                    
Karel Riemersma vraagt zich af zijn de  baskets  steriel? Als dat niet zo is zou dit dan niet ten 
goede komen van de biodiversiteit.                                                                                                                                         
Hans Willems denkt dat de grond die gebruikt word erg goedkoop is en dat dat gebruikt wordt. 
Actie: nemen we mee voor de ecoloog.                                                                                                               
Audrey Story denkt het niet zij overlegt en heeft contact met de hovenier die de baskets 
ophangt en gevuld heeft.  Erik van de Voort wil dit meenemen voor volgend jaar en dan in 
gesprek aangaan met de kweker , hij vraagt Hans Willems om een lijst op te stellen zo dat hij 



 

 

met die lijst naar de kweker kan.                                                                                                                                            
Actie:  Hans Willems maakt een lijst met eisen waar de basket volgens hem aan moeten 
voldoen.                                                                                                                                                                                   
Ivon van Wijngaarden verteld dat ze een brief van de gemeente heeft gekregen waarin staat 
dat ze overgaan op stadsverwarming dus van het gas af. Ron Belonje en Jos de Vries mogen 
het beide lezen maar Ivon van Wijngaarden wil de brief wel terug.                                                                                
Erik van de Voort vraagt zich af of rommelroute ook voor onze wijk iets is.  Er wordt Erik van de 
voort verteld dat er al eens een bewoner van de Huifkardrift op een vergadering is geweest die 
zich dat ook afvroeg. Hem is te verstaan gegeven dat hij het mocht gaan opstarten en dat hij 
bij Batau-Noord  navraag kon doen daarna hebben we niets meer van hem gehoord.       Ron 
Belonje verteld dat de rommelroute niet van uit het Wijknetwerk word georganiseerd maar 
dat het buiten het Wijknetwerk omgaat, blijkt wel dat de voorzitster ook in die werkgroep zit.                                                
Actie Karel vraagt bij Batau- Noord het draaiboek op. 
 
Volgende vergadering is op woensdag 3 juli 2024. Om 19.30 uur in de Partner. 

    
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 


